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Protokół nr 53/2014 

z odbytej w dniu 29 maja 2014 roku o godz. 1200 

w Centrum Edukacji Ekologicznej w Cieszanowie 

SESJI RADY MIEJSKIEJ W CIESZANOWIE 

 

Obecni na sesji:  

1. Radni Rady Miejskiej w Cieszanowie, na ogólną liczbę 15 radnych w obradach udział 

wzięło 12 radnych, lista obecności stanowi załącznik nr 1. 

2. Pozostali uczestnicy – wg list obecności stanowiących załącznik nr 2 do protokołu 

3. Pracownicy Urzędu Miasta i Gminy Cieszanów  

Pan mgr Zdzisław Zadworny – Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów 

Pan mgr Janusz Mazurek – Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Cieszanów 

Pan mgr inż. Andrzej Szymanowski – Sekretarz Miasta i Gminy Cieszanów  

Pani mgr Anna Stanowska – Skarbnik Miasta i Gminy Cieszanów.  

 

Ad. I pkt. 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pani Stanisława Chomyszyn otworzyła 

LIII Sesję Rady Miejskiej w Cieszanowie. Następnie powitała radnych oraz zaproszonych 

gości.  

Pani Stanisława Chomyszyn poinformowała zebranych, iż w obradach uczestniczy  

 12 radnych - quorum zdolne do podejmowania uchwał. 

   

Ad. I pkt. 2. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pani Stanisława Chomyszyn 
zapoznała zebranych z porządkiem obrad: 

 

I. Sprawy organizacyjne: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu LII Sesji Rady Miejskiej w Cieszanowie. 

II. Informacja Przewodniczącego o działaniach podejmowanych między Sesjami 

Rady Miejskiej.  

III. Sprawozdanie Burmistrza z pracy między Sesjami Rady Miejskiej  

w Cieszanowie. 

IV. Ocena zasobów pomocy społecznej na rok 2013 dla gminy Cieszanów.   

V. Informacja na temat realizacji inwestycji gminnych. 

VI. Rozpatrzenie projektów uchwał lub zajęcie stanowiska:  

1) w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzanie ścieków, 

2) w sprawie ustanowienia pomnikami przyrody drzew rosnących na terenie 

administracyjnym gminy Cieszanów, 

3) w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Cieszanów na lata 2014-2023, 

4) w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu Miasta i Gminy Cieszanów na 2014 rok. 

VII. Interpelacje i zapytania radnych. 

VIII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzedniej sesji. 

IX. Wolne wnioski i informacje. 

X. Zakończenie obrad LIII Sesji Rady Miejskiej w Cieszanowie. 
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Następnie Przewodniczący poddała przedstawiony porządek obrad pod głosowanie  

w wyniku, którego stwierdziła, iż został on przyjęty, głosami: „za”    12  radnych, „wstrzymał 

się” 0 radny, „przeciw” 0 radny.  

 

Ad. I pkt. 3. 

 

Przewodniczący Pani Stanisława Chomyszyn poinformowała radnych, iż protokół LII 

Sesji był wyłożony do wglądu w biurze Rady oraz został przesłany e-mailem do radnych.  

Przewodniczący przeprowadziła głosowanie i stwierdziła, iż protokół LII Sesji został 

przyjęty, głosami „za” 11 radnych, „wstrzymał się” 1 radny, „przeciw” 0 radny, radni 

głosowali poprzez podniesienie ręki oraz za pomocą systemu elektronicznego – wydruk 

głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

 

Ad. II. Informacja Przewodniczącego o działaniach podejmowanych między Sesjami 

Rady Miejskiej. 

 

Przewodniczący Pani Stanisława Chomyszyn poinformowała zebranych o działaniach 

podejmowanych między sesjami – informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 

Ad. III. Sprawozdanie Burmistrza z pracy między Sesjami Rady Miejskiej  

w Cieszanowie. 

 

Sprawozdanie Burmistrza stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 

Ad. IV. Ocena zasobów pomocy społecznej na rok 2013 dla gminy Cieszanów.   

Ocena zasobów pomocy społecznej na rok 2013 dla gminy Cieszanów stanowi 

załącznik nr 7 do protokołu. 

Ad. V. Informacja na temat realizacji inwestycji gminnych 

Informacja na temat realizacji inwestycji gminnych stanowi załącznik nr 8 do 

protokołu. 

Ad. VI. Rozpatrzenie projektów uchwał lub zajęcie stanowiska: 

  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk Zaborniak odczytał 

projekt uchwały:  

 

1) w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzanie ścieków, - załącznik nr 9 do protokołu – uchwała Nr LIII/22/2014. 

 

Pan Zdzisław Zadworny Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów przedstawił projekt 

uchwały. Mówca dodał, iż wniosek Zakładu Usług Komunalnych w Cieszanowie  

o zatwierdzenie taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania 

ścieków został złożony do Burmistrza, który weryfikuje stawki i przedkłada projekt uchwały 

Radzie Miejskiej w Cieszanowie. Kolejno powiedział, iż po modernizacji wodociągów oraz 

przyłączenia Dachnowa do Cieszanowa ZUK zaoszczędził 70 tys. zł i stąd obniżka ceny 

wody. Ponadto Pan Burmistrz powiedział, iż na Komisji Rewizyjnej padło pytanie ile za 

wodę płaci Burmistrz więc dziś może poinformować, że w 2013 roku za wodę zapłacił 
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1 500zł. Pan Zdzisław Zadworny zaznaczył, iż wszyscy pracownicy Zakładu Usług 

Komunalnych w Cieszanowie płacą za wodę łącznie z Prezesem ZUK Cieszanów.  

 

Projekt uchwały na posiedzeniu Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego otrzymał 

pozytywną opinię.  

 

Przewodniczący Rady odnosząc się do zapisu art. 25 a ustawy z dnia 8 marca 1990 roku  

o samorządzie gminnym „Radny nie może brać udziału w głosowaniu w radzie ani  

w komisji, jeżeli dotyczy ono jego interesu prawnego” poprosiła o wnoszenie przez radnych 

wniosków o wykluczenie z głosowania. 

Kolejno poddała projekt uchwały pod głosowanie w wyniku, którego stwierdziła, iż został 

on przyjęty, głosami: „za” 10 radnych, „wstrzymał się” 1 radny, „przeciw” 1 radny. Radni 

głosowali poprzez podniesienie ręki oraz za pomocą systemu elektronicznego – wydruk 

głosowania stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

   

 Kolejno Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk Zaborniak 

odczytał projekt uchwały: 

 

2) w sprawie ustanowienia pomnikami przyrody drzew rosnących na terenie 

administracyjnym gminy Cieszanów -  załącznik nr 11 do protokołu – uchwała  

Nr LIII/23/2014. 

 

Głos zabrał Pan Zdzisław Zadworny, który powiedział, iż proponowane jako pomniki 

przyrody w powyższym projekcie uchwały drzewa zlokalizowane są na ternie Gminy 

Cieszanów. Mówca dodał, iż drzewa zostały ujęte w niniejszym projekcie uchwały na 

podstawie wniosków złożonych przez właścicieli gruntów, na których znajdują się 

przedmiotowe drzewa. 

Projekt uchwały na posiedzeniu Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego otrzymał 

pozytywną opinię.  

Przewodniczący poddała projekt uchwały pod głosowanie w wyniku, którego stwierdziła, 

iż został on przyjęty, głosami: „za”  12 radnych, „wstrzymał się” 0 radny, „przeciw” 0 radny. 

Radni głosowali poprzez podniesienie ręki oraz za pomocą systemu elektronicznego – 

wydruk głosowania stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk Zaborniak odczytał 

projekt uchwały: 

 

3) w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Cieszanów na lata 2014-2023, -  

załącznik nr 13 do protokołu – uchwała Nr LIII/24/2014. 

 

Projekt uchwały na posiedzeniu Komisji Budżetowej otrzymał pozytywną opinię.  

Przewodniczący poddała projekt uchwały pod głosowanie w wyniku, którego stwierdziła, 

iż został on przyjęty, głosami: „za”  12 radnych, „wstrzymał się” 0 radnych, „przeciw” 0 

radny. Radni głosowali poprzez podniesienie ręki oraz za pomocą systemu elektronicznego – 

wydruk głosowania stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  

 

Pan Fryderyk Zaborniak odczytał projekt uchwały: 

 

4) w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu Miasta i Gminy Cieszanów na 2014 

rok, -  załącznik nr 15 do protokołu – uchwała Nr LIII/25/2014. 
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Pan Zdzisław Zadworny Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów przedstawił projekt 

uchwały, przedstawił autopoprawki do projektu uchwały. 

Głos zabrał radny Zygmunt Lesiczka, który powiedział, iż piłkochwyty są potrzebne,  

ale należałoby wymienić ogrodzenie na boisku w Starym Lublińcu. 

Odpowiadając Pan Burmistrz powiedział, iż w przyszłości będzie nabór na wnioski do 

programu rewitalizacji po PGR i wtedy będzie składany wniosek na takie remonty. 

Kolejno głos zabrał rady Wojciech Broź, który zapytał o kwotę na karczowanie i wycinkę 

drzew i zakrzaczeń przy drogach wewnętrznych, czy nie można było tego ująć we wniosku na 

ścieżki rowerowe. 

Odpowiadając Pan Burmistrz powiedział, iż projektant nie inwentaryzował każdego 

odcinka drogi, a czas na wykonanie dokumentacji był krótki. 

Przewodniczący Pani Stanisława Chomyszyn poddała autopoprawki do projektu uchwały 

pod głosowanie w wyniku, którego stwierdziła, iż zostały one przyjęte, głosami: „za”  12 

radnych, „wstrzymał się” 0 radnych, „przeciw” 0 radny.  

Projekt uchwały na posiedzeniu Komisji Budżetowej otrzymał pozytywną opinię.  

Przewodniczący poddała projekt uchwały z autopoprawkami pod głosowanie w wyniku, 

którego stwierdziła, iż został on przyjęty, głosami: „za”  12 radnych, „wstrzymał się” 0 

radnych, „przeciw” 0 radny. Radni głosowali poprzez podniesienie ręki oraz za pomocą 

systemu elektronicznego – wydruk głosowania stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  

 

Ad. VII.  Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodniczący Pani Stanisława Chomyszyn poinformowała zebranych, iż do chwili 

obecnej nie wpłynęła żadna interpelacja. Radni nie zgłosili żadnych zapytań.   

 

Ad. VIII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzedniej sesji. 

 

  Przewodniczący Rady Pani Stanisława Chomyszyn przeszła do realizacji kolejnego 

punktu. 

 

Ad. IX. Wolne wnioski i informacje. 

  

Głos zabrał Pan Aleksander Weselak Dyrektor Solartime, który przedstawił ofertę 

dotyczącą możliwości uzyskania dotacji na kolektory słoneczne. 

Kolejno Przewodniczący poddała pod głosowanie wniosek o przekazanie 500 zł  

z konta radnych na uroczystość organizowaną przez Szkołę Podstawową w Dachnowie, na 

którą radni zostali zaproszeni z okazji 70–lecia szkoły. 

Propozycja została przyjęta przez radnych jednogłośnie. 

Kolejno Pan Burmistrz Zdzisław Zadworny przedstawił temat wypłaty rekompensaty 

pieniężnej za przekazanie prawa własności przez Związek Gmin Żydowskich z siedzibą  

w Warszawie za nieruchomość położoną w Cieszanowie (działka wraz z synagogą). 

Poinformował zebranych, iż wzór porozumienia został radnym przesłany drogą elektroniczną.  

Pan Antoni Tabaczek Przewodniczący Rady Samorządowej Cieszanowa zgłosił 

konieczność naprawy chodnika koło Pani Bieleckiej na ulicy Kościuszki, gdyż kostka na 

chodniku się załamała. 

Sołtys wsi Kowalówka Janusz Weber zgłosił konieczność naprawy chodnika  

w Kowalówce, przeglądu oświetlenia oraz wykoszenie rowów. 
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Ad. X. Zakończenie obrad LIII Sesji Rady Miejskiej w Cieszanowie. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pani 

Stanisława Chomyszyn zamknęła posiedzenie o godz. 1425. 

 

Protokołowała: Barbara Szymanowska 

 

 


